
Vragen over de Agenda van Twente 

Wij hebben de laatste tijd in de media veel kunnen lezen over de soap Lithium Werks. 

Investeringen die hier zijn gepleegd en plannen die uiteindelijk zijn afgeblazen. Dankzij een 

WOB verzoek van de PVV fractie Overijssel zijn nu veel overleggen en afspraken publiekelijk 

geworden. Met name het mail- en What’s App-verkeer tussen enkele hoofdpersonen zijn 

uiterst dubieus en doen onze wenkbrauwen fronzen. 

De gemeente Twenterand is als aandeelhouder van de Agenda van Twente ook betrokken bij 

deze investeringen. Tot en met 2022 steekt onze gemeente hier jaarlijks 280.000 euro in. 

Een deel van deze gemeenschapsgelden zien wij – zoals het nu naar uitziet – nooit meer 

terug. 

Hierover hebben wij de volgende vragen. 

1. Hoeveel geld is vanuit de Agenda van Twente in het project Lithium Werks geïnvesteerd?  

2. Via onder meer het WOB verzoek is openbaar geworden dat de heer Geert Braaksma veel 

dubbele petten had in deze gehele constructie en de spin in het web is. Welke betrekkingen 

bekleed de heer Braaksma op dit moment in de Agenda van Twente en Twenteboard? 

3. Vindt het college dat de positie van de heer Braaksma nog houdbaar is? En heeft het 

college nog vertrouwen in de heer Braaksma, gezien zijn belangenverstrengelingen? 

4. Wanneer vindt het volgende overleg van de Agenda van Twente plaats? 

5. Is het college bereid - mocht deze raad dat willen - de positie van de heer Braaksma in de 

volgende vergadering van de Agenda van Twente namens deze gemeenteraad aan de orde 

te stellen?  

Maar GBT heeft ook vragen over de Agenda van Twente op een ander onderdeel. 

Als wij de mediaberichten mogen geloven moeten de veertien Twentse gemeenten nog 3,3 

miljoen extra op tafel leggen voor de zogenoemde Regiodeal die ze sloten met het Rijk. Een 

deal tussen Rijk, provincie, 14 Twentse gemeenten, onderwijsinstellingen en bedrijfsleven, 

waarbij in totaal ruim 170 miljoen euro in verschillende Twentse projecten wordt 

geïnvesteerd. Het grootste bedrag komt van externe financiers. Daarnaast betaald de 

landelijke overheid 30 miljoen, Overijssel 20 miljoen en 10 miljoen moet opgebracht worden 

door de 14 Twentse gemeenten, waarvan zij nu 3,3 miljoen tekort komen.  

Hierover hebben we de volgende vragen; 

1. Klopt de berichtgeving in de media?  

2. Zo ja, hoe staat het college hierin?  

3. Wat vindt het college van de opvatting van de gemeente Almelo en Rijssen-Holten; 

focus nu eerst op de Regiodeal. Dat gaat over een enorme hoeveelheid geld. Zorg 

eerst voor een volledige uitvoering en richt je dan pas weer op andere projecten. Met 



andere woorden zet de Agenda van Twente eerst een poosje ijskast. Zorg dat je met 

de Regiodeals beslagen ten ijs komt.  


